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MØDEREFERAT – GADEVANGSVANG TENNISKLUB GENERAL FORSAMLING 
D. 26.2.2024  

1.Valg af dirigent  

Bo Windahl blev valgt som dirigent  

2. Formandens beretning  

2023 året i Gadevang tennisklub forløb på mange leder og kanter efter vores 
velkendte model. Hyggelig standerhejsning i Maj, masser af tilmeldinger til 
træning/undervisning som startede op et par uger efter baneåbning. 

Holdkampe i Motionistrækken og 3 division. En sommer camp for børnene i starten 
af skolernes sommerferie. 

Sæsonen blev på vanlig vis afsluttet med klubmesterskab og en tennisfest. 
Interessen og opbakningen til klubturnering, fest og åbne træninger er ikke 
imponerende og generelt faldene sæson for sæson. Det er generelt svært at få nye 
medlemmer med på arrangementerne, så det bliver tit en samling af kendte ansigter 
som hygger sig til vores arrangementer. 

Vi så også et lille fald i medlemstallet fra 2022 til 2023. 

2021 var vi 215 medlemmer 

2022 var vi 175 medlemmer 

2023 var vi 170 medlemmer 

Der vil altid være udsving i antallet af medlemmer, og GTK har i mange år haf et 
medlemstal på mellem 190 og 210 medlemmer. Vi ligger i øjeblikket i den lave ende 
og må gøre en indsats for at reklamere for vores dejlige og hyggelige tennisklub i de 
fantastiske rammer til yderst rimelige priser! 

Vi vil i bestyrelsen tage handsken op og brede budskabet om vores klub ud, både på 
flere platforme, samt med en højere frekvens. Vi vil også sikre en bedre 
kommunikation omkring trænings start og slut, samt evt aflysninger og 
erstatningstimer. I 2024 skal ingen være i tvivl om hvad der foregår og hvornår i 
Gadevang Tennisklub. 

Tilmeldinger til træning lå på et tilfredsstillende niveau omend lidt lavere end 2022 
(som var ekstra ordinært godt). Vi havde i 2023 indgået et samarbejde med Hillerød 
Tennisklub omkring træner samarbejde, som fungerede godt. Det forventes at 
fortsætte i 2024. 

Vandings systemet drillede lidt i starten af sæsonen, men det kom hurtigt under 
kontrol. Der blev brugt lidt penge på at få udskiftet de resterende gamle dele på 
anlægget og Poul og Claus fik opgraderet deres viden om vandpumpen, controlleren 
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til pumpen og meget mere. Forhåbentlig er vi godt kørende mange år fremover med 
vores vandingsanlæg. 

 

 

Evaluering af sæsonen  

Træning 

• I 2023 valgte vi valgte vi at indgå samarbejde med Hillerød Tennisklub of 
glæde af en af deres nye træner håb. 

• Vi benyttede i 2023 Sebastian og Felix som træner for de fleste børne og 
ungdomshold, og Felix havde også glæde af at træne et hold med senior 
damer. Godt gået af de to unge mænd. 

• Vi afviklede også i 2023 en sommer camp som forløb over en uge i starten af 
skolernes sommerferie. Tilslutningen var stor, så vi må benytte os af samme 
reklame kanaler igen i år. (Hillerød Tennisklub, og det kommunalt omdelte 
reklame program som deles ud på alle skoler op til sommerferien. 

  

 

Holdturnering 

• Herreholdet sluttede i 2023 som nummer 8 i 3. division og må en tur ned i 4. 
division. 

• Motionistholdet havde en flottere sæson i en ny række.  
 
Det bliver spændende at se hvordan holdene klarer sig i den kommende 
sæson. 
 

• Tak for en kæmpe indsats af de to holdkaptajner, Michael og Nicky. Der er en 
del koordinering omkring disse kampe, og det tager en del tid. Tusind tak for 
indsatsen. Vi håber I er klar til endnu en sæson som kaptajner.  

 

Endelig fik vi malet klubhuset udvendigt og frisket godt og grundigt op omkring 
banerne i løbet af et par gode og effektive arbejdsdage. 

I 2024 sætter vi ind med en opdatering af klubhuset indenfor.  

Klubmesterskabet 
Klubmesterskabet blev igen i 2023 afviklet efter den velkendte model med mange 
niveau inddelte puljer, afsluttende med finaledag. Tilslutningen var fornuftig om end 
en smule lavere end tidligere år.  
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Der blev afviklet mange sjove og spændende kampe, og det er altid en fornøjelse at 
se intensiteten og engagementet i kampe på alle niveauer.  

De spillere der deltager har det sjovt, men det ville være fedt hvis vi kunne få endnu 
flere med, måske over et andet format.   

Det må turneringsudvalget se på i 2024.  

Klubfesten 
Klubfesten blev afviklet i fodboldklubbens lokaler med lækker grillmad og 
sammenskuds tilbehørs buffet. Dirch spillede op til dans efter middagen og skabte 
en god stemning. 

Klubhuset har fået en opfisker og størrelsesmæssigt passer det godt til det antal som 
melder sig til festen i disse år. Det virker som en formel vi godt kan bruge til næste år 
også.  

Tanker om 2024 sæsonen:  

Efter et år med underskud lille underskud på driften, som primært skulles udgifter til 
vandingsanlægget, samt at vi missede et tilskud fra kommunen på ca 13.000 Kr.  

Det faldende medlemstal er naturligvis bekymrende. Vi har gennem tiden forsøgt os 
med mange forskellige tiltag for at få nye medlemmer forankret i klubben så de ikke 
hurtigt siver igen, samt tiltrække nye medlemmer. Som udgangspunkt tror jeg at 
følgende tre punkter er nøglen til at tiltrække og fastholde nye medlemmer: 

1. Masser af information om tennisklubben, både til sæson opstart samt 
igennem hele sæsonen. Sociale medier og opslag i Jordnær er mest oplagt. 

2. Træning med gode og engagerede trænere både til børn og voksne. 
3. Hyggelige arrangementer som er åbne, tilgængelige for alle og gerne med et 

socialt aspekt såsom grill og vin. 

I 2024 vil vi holde fokus på de tre punkter og se om ikke det bærer frugt. 

Der er to hold tilmeldt turneringerne, motionistholdet i gruppe 1 og 4. divisionsholdet.  

Klubturnering og tennisfest er endnu ikke planlagt og andre aktiviteter er under 
overvejelse. Når vi ved mere melder vi ud.  

Punkt 3: Kasserens beretning:  

Klubben leverede et driftsunderskud på kr 13.540 mod et underskud i 2022 på Kr 
51.571 

Resultatet er hovedsagligt påvirket af følgende aktiviteter: 

1. Fald i kontingent betaling fra 67.650 KR i 2022 til 64.440 i 2023 svarende til et 
fald på ca. 22% 

2. En rigtig god tilslutning til vores Sommercamp som gav indtægt på 24.000 Kr 
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3. Engangsudgifter til vandingsanlæg på ca 30.000 Kr 
4. Manglende medlemstilskud fra Kommunen på ca 13.000 Kr 

 

Tilmelding til træning lå på et højt niveau i 2023.  

Saldo-balance posterne blev gennemgået og Bestyrelsen skrev under på regnskabet 
som godkendelse af dette. 

Regnskabet blev også godkendt af de fremmødte på Generalforsamlingen og af 
klubbens to revisorer: Allan Jacobsen og Lara Andersen. Dette fremgår af 
underskrifterne på regnskabet.  

4. Kontingent 2024  

Bestyrelsen indstiller til uforandrede kontingenter for 2024. 

Forslaget fra Bestyrelsen blev godkendt på Generalforsamlingen af de fremmødte. 

5. Budget for 2024  

Overskuddet for 2024 forventes at lande på Kr 9.990 

6. Valg til Bestyrelsen:  

 

 Konstituering af bestyrelsen:  

Der er heldigvis mange gengangere fra sidste bestyrelses konstituering og 
holder ser sådan ud:  

• Formand: Lars Hauge  
• Trænerudvalget: Johanna Schoeller & Rebecca Currier (Suppleant) 
• Kasser: Anneli Fleron Windahl  
• Web master og Næstformand: Dirch Cornelsen  
• Baneformænd: Poul Hendriksen, Claus Nielsen. 
• Turneringsansvarlig: Nicholas Schoeller  
• Fest og Events: Rie Virkus (Suppleant)  

 

7. Valg af revisorer:  

Allan Jacobsen og Lara Scherzberg Andersen 

8. Forslag fra Bestyrelsen:  
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9. Forslag fra medlemmerne  

 Der er ikke forslag.  

 

10. Eventuelt  

Der var ikke punkter til en diskussion.  

11. Formanden takker:  

Tak for god ro og orden til de fremmødte til Generalsamlingen.  

Sidst men ikke mindst vil jeg gerne takke bestyrelsen for en travl sæson med 
vellykkede arrangementer, stor træningsaktivitet, og stor aktivitet omkring at 
gøre vores tennisanlæg mere attraktivt for medlemmerne.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat godkendt af dirigent:  

 

Bo Windahl 

Mødereferatet godkendt af Bestyrelsens medlemmer:  
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Lars Andersen 

 

Johanna Schoeller  

 

Nicholas Schoeller  

 

Anneli Fleron Windahl  

 

Dirch Cornelsen 

 

Claus Nielsen  

 

Poul Henriksen  

 

Rebecca Currier 


